
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
18. november 2024          
Kl. 19.00 – 21.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Sanela, Søren, Pia, Kirsten, Mette, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Tika og Nanna 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud:  

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 
 

2 Godkendelse af referat - (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 
 

3 

Budget orientering – 30 min. (OJ) 
 
Mål: Orientering/status på indeværende års budget. Udearealer og legepladser vedligehold og nye redskaber  
 

 

Referat: 
Det ser fornuftigt ud. Vi står til at komme samlet ud af 2024 med et overskud på godt 500.000.  
 
Der er indkøbt møbler til mellemtrinnet og udskolingen, de sidste skærme bliver skiftet, opdateringer af nogle 
faglokaler, rep. af legeplads ved SFO + indkøb af div. 
 
I forbindelse med at kantinen er lukket, i udvalget er det drøftet om vi skulle lave en form for madevent for 
skolens elever, det arbejdes der videre i. Lige nu ser det ud til at kantinen åbner igen midt december.  
 

4 

APV-orientering – 15 min. (OJ) 

 
Mål:  Bestyrelsen får en orientering om APV’en, og hvilke indsatser der er valgt at arbejde videre med. 
 
 

 

Referat: 
Overordnet i kommunen ser det fornuftigt ud og også på Lykkesgårdskolen. 
 
Drøftelse af svarene i årets APV. Mette, AMR, og Ole har fokuseret på 4 følgende områder som der laves 
handleplaner for. I år var APV’en ikke anonym, det er første gang den ikke er det.  
 
Rengøring,  
Gode arbejdsstillinger,  
Balance mellem opgaver og tid,  
Trusler om vold.  
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Udvalg – 0 min. (evt. nye udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
Referat:  

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. 



 

Ref. v/  

Møderække: 26/8 + 24/9 + 23/10 + 18/11 + 14/01 + 26/02 + 24/03 + 22/04 + 21/05 + 16/06 

 

Kommende punkter:  

Opkrævning af kostpenge til lejrskoler, drøftelse. 

Principper 

Undersøgelse ”Fælles om ungelivet” – aften med SSP på Lykkesgårdskolen 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  
 

 
Referat: 
Intet nyt. 
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Tilbagemelding dialogmøde – 15 min. (Sanela og Søren) 
 
Mål: Orientere om årets dialogmøde på Rådhuset med Børn og Læring 
 
 

 

Referat: 
Vi var i gruppe med Blåvandshuk/Janderup Skole og en politiker, her skulle vi drøfte forskellige emner. Vi 
drøftede eleverne og forældrenes opførsel, hvilke værktøjer har personalet på skolerne. Vi var omkring 
rekruttering og fastholdelse af nye medarbejdere, hvordan er rollen som skolebestyrelsesmedlem, det er vigtigt 
at fortælle den gode historie – det er vigtigt, vigtigheden af elevråd og deres stemme/deltagelse i 
skolebestyrelsen.  
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Meddelelser – 5 minutter 
 
1. Ledelsen – intet. 
2. Formand – intet. 
3. Elever – ønske om et bordtennisbord og nye stole til naturfagslokalet.  

Eleverne deltog i en fælles aften for kommunens elevråd. Vi var i grupper med de andre skoler og skulle 
drøfte emnerne på dagsordenen. Overordnet handlede det om Den gode skole – hvad er godt og hvad 
kan gøres bedre.  
Elevråd: I år er der igen et elevråd på mellemtrinnet. Det kunne være godt at inddrage indskolingen og 
tænke dem ind i et eventuelt elevråd.  

4. Bestyrelsens øvrige medlemmer – forespørgsel om lejrskole fra udskolingen.  
 
Der opfordres til at forældre holder sig orienteret i Magasinet Skolebørn.  

 

8 
EVT. 
 

 
Referat: 
 

 
 
 

 
 
 


